



NTI AG

LinMot & MagSpring
Bodenäckerstrasse 2
CH-8957 Spreitenbach / Switzerland

Spreitenbach, 3rd of February 2026

Statement on California Proposition 65

Dear Customer,

California Proposition 65 (The safe Drinking Water and Toxic Enforcement Act of 1986, CP65 for short) is a Californian law that has been in force since 1986. It is intended to protect drinking water sources from substances that cause cancer, birth defects or other reproductive harm. The law requires the state to maintain and update a list of chemicals that have been shown to cause cancer or reproductive harm. Products sold in California may be required to include warnings about such chemicals.

NTI AG, LinMot & MagSpring is a manufacturer of industrial motors and accessories intended for use in trade and industry (B2B). However, the scope of the law only applies to consumer products (B2C). Therefore, our products are not subject to this labelling law.

NTI AG / LinMot

Dr.-Ing. Marco Hitz

Technical Manager



NTI AG

LinMot & MagSpring
Bodenäckerstrasse 2
CH-8957 Spreitenbach / Switzerland

Spreitenbach, 3. Februar 2026

Erklärung zu California Proposition 65

Sehr geehrter Kunde,

Die California Proposition 65 (The safe Drinking Water and Toxic Enforcement Act of 1986, kurz CP65) ist ein kalifornisches Gesetz, das seit 1986 in Kraft ist. Es soll Trinkwasserquellen vor Substanzen schützen, die zu Krebs, Geburtsfehlern oder Fortpflanzungsschäden führen. Das Gesetz verlangt, dass der Staat eine Liste von Chemikalien führt und aktualisiert, die nachweislich Krebs oder reproduktive Schäden verursachen. In Kalifornien vertriebene Produkte müssen daher gegebenenfalls Warnhinweise auf entsprechende Chemikalien enthalten.

NTI AG, LinMot & MagSpring ist ein Hersteller von industriellen Motoren und Zubehörteilen, die zur Verwendung in Gewerbe und Industrie vorgesehen sind (B2B). Der Anwendungsbereich des Gesetzes betrifft jedoch ausschliesslich Konsumprodukte (B2C). Daher fallen unsere Produkte nicht unter die Kennzeichnungspflicht.

NTI AG / LinMot

Dr.-Ing. Marco Hitz

Technischer Leiter